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Welcome to Fort Worth, Texas

Dear Media Professionals, Journalists, and Press Teams,

It is my great pleasure to extend a warm welcome to each one of

you to cover the HYX 16th World Wushu Championships in Fort

Worth, Texas, USA.

We are delighted have you join us in capturing the magic and

excitement of the sport of wushu on the global stage. Your

reporting will undoubtedly play a crucial role in showcasing the sport’s world

championship level talent and passion that this event offers.

Fort Worth, with its vibrant Texan culture, is eagerly awaiting your arrival. We hope you

will enjoy the charm and warm hospitality of our city. As you document the talents,

achievements and stories of these world champion athletes, we hope you may also take

a moment to enjoy the camaraderie and cultural exchange that the 16th WWC fosters. I

hope your time with us will be filled with inspiration, meaningful connections, and a

renewed appreciation for the sport and spirit of wushu.

Once again, a heartfelt welcome to the HYX 16th World Wushu Championships.

Wishing you all a wonderful and rewarding experience!

Sincerely,

Anhony Goh

Chairman, HYX 16th World Wushu Championships Organizing Committee
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欢 迎 词

尊敬的专业媒体、记者与新闻团队，

我热情邀请大家能来报道在美国德克萨斯州沃思堡举

行的恒源祥第 16届世界武术锦标赛。

很高兴我们一起在全球舞台上共同展现武术运动的魅

力和燃情时刻。你们的报道毫无疑问对展示这届赛事中武术世界冠军的风采

与激情是至关重要的。

在沃斯堡，这座充满活力德克萨斯文化的城市，正翘首以待您的到来。

希望您能感受到这座城市的无限魅力和好客热情。在您记述这些世界冠军的

风姿、成就与故事的同时，我们希望您也能享受到第 16届世界武术锦标赛

带来的友谊与文化交流。我希望我们共度的赛事时光，能建立充满激情且富

有意义的联系，能对武术运动和武术精神的重新认识。

再次诚挚地欢迎大家参加恒源祥第 16 届世界武术锦标赛。祝大家收获

一段美好而意义非凡的经历！

吴廷贵

恒源祥第十六届世界武术锦标赛组委会主任
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Event Information

赛事信息

The World Wushu Championships (WWC) is the official world championship event

that is hosted by the International Wushu Federation. First held in 1991, the WWC

takes place biennially and is the official pinnacle championships of the IWUF,

featuring the highest competitive level within the sport of wushu. The World Wushu

Championships features taolu and sanda competition for both men and women.

世界武术锦标赛，由国际武联主办，是武术届最高级别的世界级赛事。

世界武术锦标赛一般包括套路和散打，参赛选手均由世界各国各地区选拔组

成国家队派出，代表武术在全球最高竞技水平。首届世界武术锦标赛于 1991

年在中国北京举办，此后每两年一届，迄今已举办十五届。

While the number of participating athletes and member federations has grown

substantially as wushu has continued to expand across the globe, the purpose of

WWC has at its core, remained the same: to be the comprehensive pinnacle of

wushu competition.

随着武术运动在全球的不断发展，参赛运动员和国际武联会员数量的不

断增长，世界武术锦标赛的核心未变：最高竞技水平的武术赛事。
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Event Information
赛事信息

The dynamism of the HYX 16th World Wushu Championships (HYX 16th WWC) in

Fort Worth, Texas in the United States of America will befit the significance of the

event. From November 14th to 20th, 2023, senior athletes from over 80 countries/

regions are expected to compete in Fort Worth at the zenith of competitive wushu for

the first time since the pandemic.

恒源祥第十六届世界武术锦标赛将在美国得克萨斯州沃斯堡市举行，本

届赛事展现出活力与世锦赛的一贯展现的意义相契合。从 2023年 11月 14日

到 20日，预计将有来自 80多个国家和地区的优秀运动员将在沃思堡市参加

疫情后的首个世世锦赛，展开竞技武术的巅峰对决。

The United States of America Wushu Kungfu Federation (USAWKF) is responsible

for organizing the HYX 16th WWC under the auspices of the IWUF. The 40th IWUF

Executive Board Meeting and 16th IWUF Congresswill be held onNovember 15th and

16th, respectively, in conjunctionwith the HYX 16th WWC.

美国武术协会在国际武术联合会的支持下，负责组织恒源祥第十六届世

界武术锦标赛。在赛事期间，国际武联第 40届执行委员会议和第 16 次代表

大会将分别于 11月 15日和 16日召开。

For more information on this event, please visit the official website of the HYX 16th

World Wushu Championships: https://16thwwc.org/ . Also visit the official social media,

Facebook、Instagram (IG)、YouTube、TikTok and WeChat.

有关此次活动的更多信息，请访问恒源祥第十六届世界武术锦标赛官方

网站：https://16thwwc.org/，还可访问官方社交媒体脸书、图享、油管、抖

音和微信公众号。

https://16thwwc.org/
https://www.facebook.com/16thWWC
https://www.instagram.com/16thwwc/
https://www.youtube.com/@16thWWC
https://www.tiktok.com/@16thwwc
https://16thwwc.org/
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General Program

DATE TIME CONTENT VENUE

Monday,
November 13th

All Day Judges’ Arrival & Registration

Tuesday,
November 14th

All Day Judges’ Refresher Course
Teams’ Arrival & Registration

TBA

Wednesday,
November 15th

TBA Teams’ Arrival & Registration
Judges’ Refresher Course
IWUF Technical Committee Meeting
IWUF Judges Committee Meeting
IWUF Executive Board Committee Meeting

TBA

Thursday,
November 16th

TBA Team Training
Sanda Weigh-In
Judges’ Refresher Course
Technical Meeting
Drawing of Lots
16th IWUFCongress
Opening Ceremony

TBA

Friday,
November 17th

TBA Sanda Weigh-In
Taolu & Sanda Competition

Ft. Worth
Convention
Center Arena

Saturday,
November 18th

TBA Sanda Weigh-In
Taolu & Sanda Competition

Ft. Worth
Convention
Center Arena

Sunday,
November 19th

TBA Sanda Weigh-In
Taolu & Sanda Competition

Ft. Worth
Convention
Center Arena

Monday,
November 20th

TBA Sanda Weigh-In
Taolu & Sanda Competition Closing
Ceremony

Ft. Worth
Convention
Center Arena

Tuesday,
November 21st

All Day Departure Day
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日程安排

日期 时间 内容 地点

11月13日

（星期一）

全天 裁判员报到和注册

11月14日
（星期二）

全天 裁判员培训班

参赛队报到和注册

待定

11月15日

（星期三）

待定 参赛队报到和注册

裁判员培训班

国际武联技术委员会会议
国际武联裁判委员会会议
国际武联执行委员会会议

待定

11月16日

（星期四）

待定 参赛队训练
散打运动员称重
裁判员培训班
技术会议
抽签仪式
第 16 次国际武联代表大会
开幕式

待定

11月17日

（星期五）

待定 散打运动员称重

套路、散打比赛
沃斯堡会议中心

11月18日

（星期六）

待定 散打运动员称重

套路、散打比赛
沃斯堡会议中心

11月19日

（星期日）

待定 散打运动员称重

套路、散打比赛
沃斯堡会议中心

11月20日

（星期一）

待定 散打运动员称重
套路与、散打比赛
闭幕式

沃斯堡会议中心

11月21日

（星期二）

全天 离会



— 7—

Logo Concept

会徽阐释

The HYX 16th World Wushu Championships logo is a captivating representation of the

essence and spirit of this prestigious event. At its core stands the figure of a skilled

wushu practitioner, gracefully holding a sword in a dynamic motion that embodies the

artistry and precision of wushu sword techniques. This symbol represents the athletes'

unwavering dedication, relentless training, and mastery of their craft as they prepare to

compete on the world stage.

恒源祥第十六届世界武术锦标赛的会徽充分展现了世锦赛这一享有盛誉

赛事的精髓与精神。本届赛事会徽的核心部分是一个习武者的形象，他优雅

地握着剑，招式动感十足，体现了武术剑术的艺术性和精确性。会徽展现出

备战最高竞技舞台的武术运动员们坚定不移的奉献精神、坚持不懈的训练和

精湛的武艺。



— 8—

At the bottom of the logo, the majestic longhorn, an iconic symbol of Texas, stands

proudly, embracing its cultural heritage. The longhorn symbolizes strength, resilience,

and the rich history and culture behind the host state, Texas. The captivating color

palette, transitioning from blue to red, resonates with the colors of the American flag,

further emphasizing the harmony and unity that the 16th WWC fosters among

participating nations and regions.

在徽标的底部，雄伟的长角牛是德克萨斯州的标志性象征，它傲然挺立，

体现了德克萨斯州的文化传统。长角牛象征着力量、坚韧和东道主得克萨斯

州丰富的历史和文化。从蓝到红的过渡的色调与美国国旗的颜色相呼应，进

一步突出第 16届世界武术锦标赛旨在促进参赛国和地区间的团结与和谐。

We extend our heartfelt gratitude to our title sponsor, HYX, for their invaluable support

in making the 16th World Wushu Championships a reality. In this dynamic fusion of

elements, the 16th WWC logo encapsulates the passion, talent, and cultural diversity

that define this exceptional event. It is a symbol of unity, excellence, and the pursuit of

perfection in the realm of wushu. As athletes from diverse backgrounds come together

to showcase their skills and compete on this prestigious platform, the logo stands as a

testament to the beauty of cultural exchange and the remarkable journey that awaits

them in Fort Worth, Texas, USA.

我们衷心感谢赛事冠名赞助商恒源祥为第 16届世界武术锦标赛提供的

宝贵支持。第 16届世界武术锦标赛的徽标融合了充满活力的元素，体现了

这一非凡盛会的激情四射、才华横溢和文化多样性。它象征着武术界团结一

致、非凡卓越和追求完美。当来自不同背景的运动员齐聚一堂，在这享有盛

誉的赛场上展现他们的精湛武艺时，这个徽标便见证了文化交流之美，同时

见证着他们在美国得克萨斯州沃斯堡的非凡旅程。
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Venue

比赛场馆

The Fort Worth Convention Center is a convention center and indoor arena located in

downtown Fort Worth, Texas. The Fort Worth Convention Center Arena is located

across the street from the event’s official hotel. The complex opened on September 30,

1968, and was expanded in 1983, 2002 and 2003.

沃斯堡会议中心是位于得克萨斯州沃斯堡市中心的会议中心和室内体育

馆。沃斯堡会议中心体育馆与赛事官方酒店隔街相望。体育馆于 1968年 9

月 30日开放，并分别于 1983年、2002年和 2003年进行了扩建。

The Fort Worth Convention Center exhibit area is 21,145.9 m2. There will be four Fields

of Play in the Arena. There will also be designated Taolu and Sanda warming up areas

within the Convention Center.

沃斯堡会议中心的展览区域为 21,145.9平方米。竞技场内有四个比赛场

地。会议中心内将设置的套路和散打热身区。
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Guideline for Media Registration
媒体线上注册操作

Media Registration Deadline: 24:00 September 29, 2023(Central Standard Time).

媒体注册报名截止日期：2023 年 9 月 29 日 24:00（中部标准时间）

All media representatives should submit their registration online through the IWUF

Online Accreditation System at the http://www.iwuf.org/accreditation

各媒体代表应通过国际武联线上注册系统 http://www.iwuf.org/accreditation进行

注册认证。

The 16th WWC Organizing Committee will send a notice of media accreditation to

applicants’ email addresses if approved.

如审核通过，第十六届世锦赛组委会向申请人的注册邮箱发送通知。

http://www.iwuf.org/accreditation
http://www.iwuf.org/accreditation
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Step 1: Click the IWUF Online Accreditation System at
http://www.iwuf.org/accreditation then select the media registration.

第一步：点击国际武联线上认证系统 http://www.iwuf.org/accreditation 选
择媒体注册。

Note: We highly suggest using the PC or laptop to complete the media registration in

English language .

我们强烈建议使用个人电脑或笔记本电脑用英文完成媒体注册。

Figure 1

http://www.iwuf.org/accreditation
http://www.iwuf.org/accreditation
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Step 2: All media representatives should carefully read Media Registration
Guideline of the HYX 16th World Wushu Championships and correctly complete
relevant required registration information online. The guideline includes specific

information about the 16th WWC media registration, hotels and visa information etc.

第二步：各媒体代表应仔细阅读《恒源祥第十六届世界武术锦标赛媒

体注册须知》，并在网上正确填写相关注册信息。指南包括第十六届

世锦赛具体信息、媒体报到、酒店及签证信息等。

Figure 2

You can visit the IWUF Website Press Room to download Media Registration Guideline

of the HYX 16th World Wushu Championships and learn more at

http://www.iwuf.org/press/.

您可以到国际武联官网新闻发布板块下载《恒源祥第十六届世界

武术锦标赛媒体注册指南》，并在 http://www.iwuf.org/press/了解更多信

息。

http://www.iwuf.org/press/
http://www.iwuf.org/press/


— 13—

Step 3: Create your account and Log in the system.

第三步：注册账号并登陆系统。

For a new user, you need to click Register to create your account as shown in Figure 3.
After the creation is completed, you can log in with the user name (email) and
password as shown in Figure 2.

新用户请点击注册创建账号，如图三所示。注册完成后，可以通过用户
名(邮箱)和密 码登录，如图二所示。

Figure 3
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Step 4: Fill in the required personal information.

第四步：完成个人信息填报。

Figure 4

Note the following items:

注意以下事项：

（1）Choose ID type

证件类型选择

 ID Card身份证

 Passport 护照

 Other Valid ID Documents其他有效证件
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Figure 5

Select ID Card if you are a resident from USA.

如您是来自美国居民，请选择身份证。

Select passport if you are from other countries and regions.

如您是来自海外居民，请选择护照。

（2）Photo ID证件照

The applicant must provide an ID photo within 6 months with no hat and a white
background. The file format must be JPEG. The file can't be larger than 5M, and the size is
25mmx35mm.

申请人须提供6个月内免冠白底头像照，文件格式为jpeg, 文件不得大于

5M,尺寸 25mmx35mm。
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Step 5: Fill in the required media information

第五步：完成媒体信息填报。

Figure 6

Note: Regarding the media ID cards, for these who don't have National Press
Card or AIPS Card, please submit other media documents or a letter from your
organization.

注：关于媒体证件，如没有国家记者证或国际体育记者协会记者证，请提
交其他媒体证件或单位证明信。
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Step6: Fill in the accommodation and transportation information

第六步：完成住宿与交通信息填报。

Figure 7

Figure 8

Note: If there is any change in your accommdation and transportation information

including the flight or high-speed rail after you submit the registration, please

contact the Committee of the HYX 16th World Wushu Championships in time.

注：如您在提交注册信息后，住宿、航班或高铁等信息有任何变动，请及
时联系赛事组委会。
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Step 7: Visa lnformation
第七步：签证信息

Figure 9

Visa Notice/签证须知

All HYX 16th WWC participants must hold a valid passport and should allow

plenty of time for visa application and processing. To ensure as few complications

during visa application and travel as possible, it is suggested that all participants’

passports are valid for at least six months following their final day of travel.

所有恒源祥第 16 届世锦赛参加者必须持有有效护照，并应留出充足的

时间进行签证申请和处理。为了尽可能减少签证申请和旅行过程中的复杂性，

建议所有参加者的护照在出发最后一天后至少有六个月的有效期。

Note：Should any of the media representatives need invitation, please send an

inquiry to contact@wwc16.org and registration@wwc16.org.

媒体代表如需签证邀请函，请发送邮件至：

contact@wwc16.org 和 registration@wwc16.org。

mailto:contact@wwc16.org
mailto:contact@wwc16.org
mailto:registration@wwc16.org。
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Step 8：Preview and submit the registration information.

第八步：预览并提交注册信息。

You can download the registration form by clicking the Download button. The system
will also send the registration form to your registration email automatically.

您可以点击下载按钮来下载注册表。系统也会自动向您的注册邮箱发送一份注

册表。

Figure 10

The Committee of the HYX 16th World Wushu Championships shall have the right of
final approval of media representative registration for the HYX 16th WWC.

恒源祥第十六届世界武术锦标赛委员会拥有媒体代表注册认证的最终决定权。

Note: Committee of the HYX 16th World Wushu Championships shall have the right

of final approval and interpretation of the media registration for the HYX 16th

WWC. Future notice will be provided regarding matters not mentioned in the guidelines.

注：恒源祥第十六届世界武术锦标赛委员会拥有恒源祥第十六届世界武术锦标

赛媒体注册的最终审批权和解释权。指南中未提及的事项另行通知。
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Contact Information
联系信息

IWUF Secretariat

Email: media @iwuf.org

Telephone: +86-10-87774492

Address: Huaweili 9, Chaoyang District, Beijing 100021, China

国际武联秘书处

邮箱： events@iwuf.org

电话： +86-10-87774492

地址：中国北京市朝阳区华威里 9 号 100021

Committee of the HYX 16th World Wushu Championships

(Herein after referred to as Local Organizing Committee, abbreviated as LOC)

General Email: Contact@wwc16.org

Media Contact: Media@wwc16.org

Telephone: +1 806 370 2070

恒源祥第十六届世界武术锦标赛委员会 (以下简称赛事组委会)

通用电子邮件：Contact@wwc16.org

媒体联系方式：Media@wwc16.org

电话：+1 806 370 2070

mailto:Contact@wwc16.org
mailto:Media@wwc16.org
mailto:Contact@wwc16.org
mailto:Media@wwc16.org
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Official Accommodation
官方住宿信息

Hilton Fort Worth Hotel 沃斯堡希尔顿酒店

4 Stars四星级

Address地址: 815 Main St, Fort Worth, TX 76102

Phone电话: +1-817-870-2100

Distance to Convention Center距离会议中心: 330 ft (100m), 1 min walking
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The Hilton Fort Worth is a four-star hotel within walking distance of the Fort Worth

Convention Center. This hotel is noted by the National Register of Historic Places and is

recognized as the site of JFK’s last presidential address with spacious, well-appointed

accommodations and many fine features that are designed to enhance your travel

experience.

沃斯堡希尔顿酒店是一家四星级酒店，步行即可到达沃斯堡会议中心。

该酒店被列入《国家历史名胜古迹名录》，是肯尼迪最后一次发表总统演讲

的地点。为拥有宽敞舒适的住宿环境和众多精美设施提升您的旅程中的体

验，、。

Per Person
Per Night

Single Rate
(single bed)

Double Rate
(double bed)

Media Representatives $315 $209
一人一晚 单人间（单人床） 双人间（双人床）

媒体代表 315美元 209美元
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Omni Fort Worth Hotel 沃斯堡欧尼酒店

4 Stars四星级

Address地址: 1300 Houston St, Fort Worth, TX 76102

Phone电话: +1-817-535-6664

Distance to Convention Center距离会议中心: 450 ft (150m), 1 min walking

https://www.omnihotels.com/hotels/fort-worth?utm_source=binglisting&utm_medium=organic
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The Omni Fort Worth is a four-star hotel adjacent to the Fort Worth Convention Center

that recently underwent a $10 million dollar renovation. The hotel’s luxurious

accommodations include 616 guest rooms and suites featuring a touch of Texas

welcoming locals, and out-of-town guests alike to discover an elegant mix of “Lone Star”

charm and ultra-modern design.

沃斯堡欧尼酒店是一家四星级酒店，毗邻沃斯堡会议中心，最近花费 1

千万美元进行翻新。酒店的豪华住宿设施包括 616 间客房和套房，具有浓郁

的德克萨斯风情，欢迎当地和来自外地的客人前来体验“孤星”魅力与超现

代设计的优雅结合。

Per Person Per Night Single Rate
(single bed)

Double Rate
(double bed)

Media Representatives $329 $229
一人一晚 单人间（单人床） 双人间（双人床）

媒体代表 329美元 229美元
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Visa Policy

签证政策

All HYX 16th WWC participants must hold a valid passport and should allow plenty

of time for visa application and processing. To ensure as few complications during

visa application and travel as possible, it is suggested that all participants’ passports

are valid for at least six months following their final day of travel.

恒源祥第十六届世界武术锦标赛的参赛者必须持有有效护照，并应为

签证申请和办理留出充足的时间。为尽可能减少签证申请和行程期间的复

杂情况，建议所有参赛者的护照在行程的最后一天之后至少六个月内有

效。

Should any of the media representatives need invitation, please send an inquiry

to contact@wwc16.org.

如有任何媒体代表需要邀请，请联系contact@wwc16.org.

NOTE: Due to the long waiting time needed for appointments at US
Embassies worldwide, we strongly recommend to apply for visas immediately.

注意：由于在世界各地的美国大使馆预约需要较长的等待时间，我们

强烈建议您立即申请签证。

mailto:contact@wwc16.org
mailto:contact@wwc16.org
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City Attractions
城市景点

FortWorth is the 12th-largest city in theUnitedStates, known for Texas hospitality and a

dozen remarkable districts full of culture and fun. Fort Worth is in the Prairies and

Lakes region of Texas. With a population of over 900,000, it is Texas’ 5th largest city. It is

part of the Dallas-Fort Worth Metroplex, which has a population exceeding 7 million.

沃斯堡是美国第12大城市，以得克萨斯州人民热情好客与十几个充

满多元文化和多样乐趣的区域而闻名。沃斯堡位于德克萨斯州的草原和

湖泊地区，其人口超过 90 万，是德克萨斯州第五大城市。它是人口超

过 700 万的达拉斯-沃斯堡大都会区的一部分。

Sometimes referred to as Cowtown, it is by far closer to its cowboy roots than

neighboring Dallas.

这里有时被称为 "牛仔镇"，与邻近的达拉斯相比，这里更接近牛仔

的根源。
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 Experience the height of Western culture with the Fort Worth Herd, the world’s only

twice-daily cattle drive, in the Historic Stockyards National District.
在历史悠久的国家畜牧场区，体验世界上唯一一日两次的赶牛活动--沃斯

堡牧群，感受西方文化的巅峰。

 See priceless masterpieces at award-winning museums in the Cultural District.
在文化区屡获大奖的博物馆欣赏绝世杰作。

 Go wild at the Fort Worth Zoo or stroll through the Botanic Gardens.
在沃斯堡动物园尽情狂欢，或漫步植物园。

 Shop and dine in the 35-block Sundance Square entertainment district, where you

can catch a Broadway show at Bass Performance Hall or listen to live music

at Sundance Square Plaza.
您可以在拥有 35 个街区的圣丹斯广场娱乐区购物和用餐，在巴斯表演厅

观看百老汇演出，或在圣丹斯广场聆听现场音乐。

 Step back in time and see the historic sites of Fort Worth like Hell’s Half

Acre, Historic Southside and East Fort Worth.
回溯历史，参观沃斯堡的遗迹，如地狱半亩地、历史悠久的南城和东沃斯

堡。

 For music fans, listen to live music at Billy Bob’s Texas, Scat Jazz Lounge or any

other of Fort Worth’s live music venues.

https://www.fortworth.com/the-herd/
https://www.fortworth.com/music/nightlife/stockyards/
https://www.fortworth.com/about/neighborhoods-districts/cultural-district/
https://www.fortworth.com/listings/fort-worth-zoo/3500/
https://www.fortworth.com/listings/botanical-research-institute-of-texas/5517/
https://www.fortworth.com/about/neighborhoods-districts/downtown-sundance-square/
https://www.fortworth.com/listings/bass-performance-hall/2419/
https://www.fortworth.com/listings/sundance-square/2804/
https://www.fortworth.com/blog/post/a-look-at-the-historic-southside-today/
https://www.fortworth.com/blog/post/neighborhood-guide-east-fort-worth/
https://www.fortworth.com/blog/post/neighborhood-guide-east-fort-worth/
https://www.fortworth.com/blog/post/neighborhood-guide-east-fort-worth/
https://www.fortworth.com/listings/billy-bobs-texas/2667/
https://www.fortworth.com/listings/scat-jazz-lounge/7920/
https://www.fortworth.com/blog/category/music/61955423bb5a147d82b0d657/
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对于音乐迷来说，可以在比利鲍勃的德克萨斯、斯卡特爵士酒廊或沃斯堡

的其他场所聆听现场音乐。

 Choose between some of the best Tex-Mex or BBQ in the Lone Star State. Or

take it up a notch at one of our award-winning restaurants for world-class cuisine.
您可以在孤星州最好的德克萨斯墨西哥风餐厅或烧烤中自由选择。我们也

可选择享有盛誉的餐厅品尝世界一流的美食。

 Live life in the fast lane at Texas Motor Speedway.
在德克萨斯赛车场的快车道上尽情驰骋。

 Dress for the Modern West. Find western wear at Leddy’s Boots, Best Hat Store,

Tucker Brown, Flea Style, or Maverick Fine Western Wear. Shop street style from

local designers like LAUDE the Label and Dickies. Visit Morgan Mercantile and

Jag for unique finds.

若您想身着现代西服，可在莱迪先生的牛仔靴、最佳帽饰商店、塔克布朗、

跳蚤时尚和马弗瑞克高级西服购买西服。在劳德标签和迪克西等本地设计师

的街头时尚店购物。逛一逛摩根商贸公司和雅格，也许会有独特的发现。

 Hike or bike the 100+ miles of the Trinity Trails on the Trinity River or rent a kayak

for a unique view of the city.

您可以在特尼狄河畔长达 100 多英里的特尼狄小径上徒步旅行或骑自行车，

也可以租一条皮划艇欣赏城市的独特景色。

https://www.fortworth.com/blog/category/dining/5755f154a41c9889a5e2bd61/
https://www.fortworth.com/blog/post/fort-worth-restaurants-james-beard/
https://www.fortworth.com/listings/texas-motor-speedway/4203/
https://www.fortworth.com/blog/post/fashion-fort-worth/
https://www.fortworth.com/listings/m-l-leddys/3332/
https://www.fortworth.com/listings/the-best-hat-store/7304/
https://www.fortworth.com/listings/maverick-fine-western-wear/5183/
https://www.fortworth.com/listings/laude-the-label/8273/
https://www.fortworth.com/listings/dickies-retail-store/8263/
https://www.fortworth.com/listings/morgan-mercantile/9271/
https://www.fortworth.com/things-to-do/outdoor-recreation/trinity-trails/










https://16thwwc.org/
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